
Protokół Nr 6/2019 

z posiedzenia komisji samorządowej odbytego w dniu 27 maja 2019r. 

 

 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca komisji Renata Błaszczyk                                    

i przewodniczyła posiedzeniu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności do 

niniejszego protokołu (nieobecni byli: radny Michał Stępień i radna Malwina Wrona). 

Ponadto w posiedzeniu komisji udział wzięli: Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria 

Łopatowska i Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Strąk. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Wydanie opinii o projektach uchwał w sprawie: 

a. wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki takiej opłaty, 

b. ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi  składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie 

Gminy Pierzchnica oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej, 

c. zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze, 

d. określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

oddziałów przedszkolnych pracujących z grupami  obejmującymi dzieci 6-letnie 

i dzieci młodsze, 

e. zamiaru i przyczyn podziału samorządowej instytucji kultury – Miejsko-

Gminnej Biblioteki Publicznej w Pierzchnicy, 

f. zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego gminnego programu 

osłonowego „Posiłek w szkole” na lata 2019-2023. 

2. Sprawy różne. 

 
Ad.1.a)Przewodnicząca komisji przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyboru metody  

          ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej 

opłaty i poprosiła Burmistrza o informację w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że proponuje wprowadzenie opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi od mieszkańca z racji, że koszty odbioru odpadów są dużo większe 

oraz zgodnie z wcześniejszymi sugestiami radnych żeby wprowadzić  opłatę od osoby. 

Poinformował zebranych o przeprowadzonych przetargach na odbiór odpadów komunalnych 

jakie zostały przeprowadzone i cenach za odbiór odpadów. Przedstawił analizę kosztów za 

odbieranie, transport, zbieranie, odzysk i unieszkodliwianie odpadów, tworzenie i utrzymanie 

punktów selektywnego zbierania odpadów komunalnych, obsługę administracyjną systemu, 

które stanowią podstawę do ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki takiej opłaty w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest 

za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji w głosowaniu wzięło udział 5 członków komisji i za było 4 

członków komisji, przeciw nie było, wstrzymujących się 1 radny. 

Komisja większością głosów wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki takiej opłaty. 
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Ad.1.b)Przewodnicząca komisji przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wzoru  

            deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Pierzchnica oraz warunków i 

trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej i poprosiła 

Burmistrza o informację w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, iż zgodnie z uzasadnieniem zachodzi konieczność uchwalenia 

nowej deklaracji w związku ze zmianą metody obliczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Pierzchnica oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej w 

związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji w głosowaniu wzięło udział 5 członków komisji i za było 5 

członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Pierzchnica oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

 

Ad.1.c)Przewodnicząca komisji przedstawiła projekt uchwały w sprawie zasad udzielania i  

            rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, 

którym powierzono stanowiska kierownicze i poprosiła Burmistrza o informację w sprawie 

projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, iż zgodnie z treścią uzasadnienia do projektu uchwały, 

uchwałą z 2017r. obniżono dyrektorowi szkoły tygodniowy obowiązkowy wymiar zajęć do 3 

godzin, a wicedyrektorowi do 6 godzin. Zmniejsza się liczba oddziałów w szkole w związku z 

wygaszeniem oddziałów gimnazjalnych proponuje się obniżenie dla dyrektora szkoły 

tygodniowy obowiązkowy wymiar zajęć do 5 godzin i wicedyrektorowi pozostawić na tym 

samym poziomie. Projekt uchwały był konsultowany z Zarządem Oddziału Związku 

Nauczycielstwa Polskiego w Pierzchnicy, który pozytywnie zaopiniował projekt. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zasad 

udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w związku z tym przewodnicząca 

komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji w głosowaniu wzięło udział 5 członków komisji i za było 5 

członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zasad 

udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze. 

 

Ad.1.d)Przewodnicząca komisji przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia  

            tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli oddziałów 

przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze, 

poprosiła Burmistrza o informację w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że dla nauczyciela przedszkola w pracującego z grupami 

obejmującymi dzieci 6-letnie tygodniowy wymiar zajęć wynosi 22 godziny, a dla nauczyciela 

pracującego z grupami młodszymi tygodniowy wymiar godzin zajęć wynosi 25 godzin. Dla 

nauczyciela przedszkola pracującego z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze 
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rada określa tygodniowy wymiar godzin zajęć. Dotychczas stosowany był wymiar 22 godziny 

tygodniowo i to się proponuje do ustalenia. Projekt uchwały był konsultowany z Zarządem 

Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Pierzchnicy, który pozytywnie zaopiniował 

projekt. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli oddziałów 

przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze w 

związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji w głosowaniu wzięło udział 5 członków komisji i za było 5 

członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli oddziałów 

przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze. 

 

Ad.1.e)Przewodnicząca komisji przedstawiła projekt uchwały w sprawie zamiaru i przyczyn  

            podziału samorządowej instytucji kultury – Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Pierzchnicy i poprosiła Burmistrza o informację w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że jest propozycja żeby z istniejącej instytucji kultury 

Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Pierzchnicy wydzielić nową instytucję kultury 

Centrum Kultury w Pierzchnicy. Celem działania nowej instytucji kultury oprócz prowadzenia 

świetlic wiejskich będzie prowadzenie działalności kulturalnej, organizowanie zajęć, 

rozpoznawanie i zaspakajanie potrzeb edukacyjnych i kulturalnych lokalnej społeczności. 

Miejsko-Gminna Biblioteka Publiczna skupi się na działalności bibliotecznej obsłudze 

bibliotecznej szkół. Zgodnie z ustawą o bibliotekach taki rozdział ogłasza się na 6 miesięcy 

przed wprowadzeniem. Powiedział, że w większości gmin takie instytucje kultury działają. 

 Przewodnicząca komisji zwracała uwagę czy nie za wcześnie jest na powołanie 

instytucji kultury skoro nie ma właściwej siedziby do prowadzenia działalności. 

W dyskusji padały głosy żeby utworzyć taka instytucje kultury. 

 Burmistrz mówił, że decyzje o utworzeniu instytucji kultury rada będzie podejmować 

w grudniu. Jeżeli nie będzie wystarczających środków lub będą inne przeszkody to rada może 

odłożyć w czasie powołanie takiej instytucji. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

zamiaru i przyczyn podziału samorządowej instytucji kultury – Miejsko-Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Pierzchnicy w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie 

kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji w głosowaniu wzięło udział 4 członków komisji i za było 4 

członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zamiaru 

i przyczyn podziału samorządowej instytucji kultury – Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Pierzchnicy. 

 

Ad. 1.f)Przewodnicząca komisji przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w  

             sprawie uchwalenia wieloletniego gminnego programu osłonowego „Posiłek w szkole” 

na lata 2019-2023 i poprosiła Burmistrza o informację w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że 28 grudnia 2018r. rada podjęła uchwałę w sprawie 

uchwalenia wieloletniego gminnego programu osłonowego „Posiłek w szkole” na lata 2019-

2023. Jednym z zapisów uchwały było że uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia 

ogłoszenia i podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego. 
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Po kilku miesiącach służby wojewody dopatrzyły się, iż brak jest podstawy do ogłoszenia 

uchwały w dzienniku urzędowym i wystosowane zostało pismo o poprawienie uchwały. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie uchwalenia wieloletniego gminnego programu osłonowego „Posiłek w szkole” na 

lata 2019-2023 w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za 

wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji w głosowaniu wzięło udział 4 członków komisji i za było 4 

członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego gminnego programu osłonowego „Posiłek w 

szkole” na lata 2019-2023. 

 

Ad.2.Sprawy różne. 

 Przewodnicząca rady Maria Łopatowska zwróciła uwagę na dużo śmieci w rynku od 

strony zachodniej, które nie są sprzątnięte. 

 Radna Kamila Adamczyk zgłosiła, że teren gdzie jest siłownia napowietrzna nie został 

wyrównany, porósł trawą i nierówności są niewidoczne. Było takie zdarzenie, że dziecko 

zwichnęło nogę, bo są tam koleiny. Zapytała kiedy teren zostanie wyrównany, bo zastępca 

burmistrza na sesji mówił o tym. 

Burmistrz odpowiedział żeby radna w tej sprawie udała się do zastępcy burmistrza 

ponieważ on nadzoruje ten temat.  

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

S. Kielesiński                                                

Przewodnicząca Komisji 

 

Renata Błaszczyk 

 


